
Zo zasadnutia Komisie výstavby a životného prostredia pri MsZ v Banskej Štiavnici, 

konaného v zasadačke MsÚ v Banskej Štiavnici dňa 18.03.2025 

 

Prítomní:       Mgr. Viera Gondočová, podpredsedkyňa komisie 

                       Ing. arch. Ľubica Paučulová, členka komisie 

                       Mgr. Janetta Hudecová, členka komisie 

                       Mgr. Michal Hrčka, člen komisie 

                       Mgr. Martin Macharik, člen komisie 

                       Ing. Jana Klára Petr, zapisovateľka komisie 

 

Neprítomní: JUDr. Dušan Lukačko, predseda komisie 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Zmeny a doplnky č. 10 ÚPN Mesta Banská Štiavnica 

3. Rôzne 

4. Diskusia 

5. Záver 

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie komisie sa začalo o 13:35  hodine. Podpredseda komisie Mgr. Viera Göndöčová 

privítala prítomných členov komisie a ostatných prítomných a skonštatovala, že komisia je 

uznášaniaschopná. Program bol schválený všetkými členmi komisie. 

 

 

2.   Zmeny a doplnky č. 10 ÚPN Mesta Banská Štiavnica 

 

Komisia výstavby a životného prostredia súhlasí so Zmenami a doplnkami č. 10 Územného 

plánu mesta Banská Štiavnica: 

 

- v lokalite 2.1.1 Klinger komisia výstavby a ŽP odporúča plochy na intenzívnu rekreáciu s 

výnimkou plôch a stavieb v areáli, ktoré sa v súčasnosti  využívajú pre výrobu (jedná sa 

o historickú haldu/kontaminované prostredie). 

 

- v lokalite 7.2.2 Šachta František – stanica komisia výstavby a ŽP navrhuje upraviť index 

podlažnosti na 2+1. 

 

- k lokalite 15.1.1 – Drieňová nad stanicou a k lokalite 4.1.5 – Pod Kalváriou, komisia výstavby 

a ŽP nemá žiadne pripomienky. 

 

5 z 5 členov hlasovalo za. 

 

 



3.    Rôzne  

 Z dôvodu druhého výročia od požiaru zo dňa 18.3.2023, komisia výstavby a ŽP 

požaduje od Mesta Banská Štiavnica predložiť súčasné platné VZN o protipožiarnej 

ochrane. 

 Komisia výstavby a ŽP odporúča MsZ, aby financie z predaja starej pošty na 

Štefultove, boli účelovo viazané na kapitálové výdavky na kultúrny dom Štefultov, 

súvisiace s aktualizáciou projektovej dokumentácie a spolufinancovania rekonštrukcie. 

 

4.   Diskusia 

 

5.   Záver 

 

Mgr. Viera Göndöčová poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí komisie a následne ju 

ukončila.  

 

                                                                                                          Mgr. Viera Göndöčová 

                                                                                                             podpredseda komisie 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Jana Klára Petr                                                             

18.03.2025 


